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PROTOKÓŁ NR IX/24 

Z IX SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 24 PAŹDZIERNIKA 2024 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                 Obecnych – 20 radnych 

Nieobecna: radna Gabriela Polańska 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołów z VII i VIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. 

5.  Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.  

6.  Projekt uchwały – zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2024-2036. 

7.  Projekt uchwały – zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2024. 

8.  Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

9.  Projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków  

na terenie Miasta Żyrardowa. 

10.  Projekt uchwały w sprawie ustanowienia roku 2025 „Rokiem Filipa de Girarda”. 

11.  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerskiej pomiędzy Miastem 

Żyrardów a Miastem Lourmarin (Francja). 

12.  Informacja dotycząca gospodarowania mieniem komunalnym gminy: sprzedaż, wykup gruntów, 

zakres przekształceń własnościowych nieruchomości wieczystego użytkowania. 

13.  Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

14.  Wolne wnioski. 

15.  Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad 1., 2. i 3. 

W dniu 24 października 2024 r. o godz. 16.06 w Resursie w Żyrardowie rozpoczęły się obrady  

IX Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa 

Ryszard Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad. Do przedłożonego porządku obrad nie 

zgłoszono uwag. 
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Ad 4. 

Do przedłożonych projektów protokołów nie zgłoszono uwag, w związku z czym 

przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem protokołu z VII Sesji Rady Miasta Żyrardowa.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przyjęli protokół 19 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z VII Sesji Rady Miasta Żyrardowa:  

„za” – 19 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna 

Monika Plak, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, 

radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny Krzysztof 

Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecna podczas sesji: radna Gabriela Polańska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem protokołu z VIII Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przyjęli protokół  

19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z VIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa:  

„za” – 19 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna 

Monika Plak, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, 

radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny Krzysztof 

Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecna podczas sesji: radna Gabriela Polańska. 

 

Ad 5. 

Pani Dagmara Pociech, Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Radna Monika Rogowiecka-Lasota przedstawiła opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały. 
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Radny Krzysztof Skrobisz przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi: 

„za” – 20 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, 

radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata 

Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Gabriela Polańska. 

 

Ad 6. i 7. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła dwa projekty uchwał: (1) zmieniającej 

Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024–2036 oraz  

(2) zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2024. Nawiązała do autopoprawki 

przekazanej radnym przed sesją, a dotyczącej zmiany przeznaczenia kwoty 50 tys. zł w rozdziale 70007 

(proponowano przeznaczyć te środki na usługi remontowe w lokalach gminnych, zostaną wydatkowane 

na audyty energetyczne budynków). 

Radny Krzysztof Skrobisz przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali obydwa projekty uchwał. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa na lata 2024–2036. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 

18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2024–2036: 

„za” – 18 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, 
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radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata 

Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 2 głosy – radna Grażyna Stefańska, radna Beata Stępniewska. 

Nieobecna podczas sesji: radna Gabriela Polańska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2024. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę  

18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2024: 

„za” – 18 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, 

radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata 

Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 2 głosy – radna Grażyna Stefańska, radna Beata Stępniewska. 

Nieobecna podczas sesji: radna Gabriela Polańska. 

 

Ad 8. 

Pani Dagmara Pociech, Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Radny Krzysztof Skrobisz przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radna Monika Rogowiecka-Lasota przedstawiła opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji nie przyjęli jednoznacznego 

stanowiska wobec projektu uchwały. 

Radny Grzegorz Obłękowski wskazał, że zmiana stawki za odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych zawsze budzi wśród mieszkańców wątpliwość. Dodał, że zaproponowana nowa stawka 

została poprzedzona głęboką analizą funkcjonującego systemu. Zaapelował, aby w komunikacji  

z mieszkańcami informować o tym, jak system funkcjonuje. Nawiązał do czynności podejmowanych 

celem zadbania o to, by wszyscy byli równi wobec systemu; wspominał również o tym, że wykonawca 

jest sprawdzany przez wydział merytoryczny. Pozytywnie ocenił wzrost liczby osób w systemie 

gospodarowania odpadami komunalnymi. Zaznaczył, że należy unikać sytuacji, kiedy ze środków 

publicznych zebranych na inne działania związane z funkcjonowaniem miasta konieczne jest 
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pokrywanie kosztów funkcjonowania systemu zagospodarowania odpadów, ponieważ przez  

to pomniejszany jest budżet na wydatki publiczne w innym zakresie. Konieczne jest zrobienie 

wszystkiego, by środki wpływające z opłaty za odbiór i zagospodarowania odpadów komunalnych 

wystarczyły na pokrycie wszystkich kosztów w tym zakresie. Wskazał, że o ile lepiej byłoby 

dyskutować o podwyżce opłaty po rozstrzygnięciu przetargu i wyłonieniu wykonawcy, o tyle 

zwiększenie stawki jest motywowane chęcią uniknięcia konieczności dopłacania w 2025 r. do systemu 

z budżetu miasta tak, jak w roku bieżącym. Zaznaczył, że podwyżka stawki zapewne spotka się  

z niezadowoleniem społecznym, ale należy mówić o tym, że system ma funkcjonować dobrze  

i finansować się sam, dlatego jeśli pojawia się informacja o zwiększeniu ilości opadów  

w poszczególnych frakcjach, to konieczne jest reagowanie stawką, aby móc zapewnić finansowanie 

systemu z opłat wnoszonych przez mieszkańców. Pozytywnie ocenił funkcjonowanie PSZOK-u. 

Zadeklarował, że radni wybrani z list Koalicji Obywatelskiej będą głosować „za”.  

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy 

podjęli uchwałę 15 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 4 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi: 

„za” – 15 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Robert Latek, radna Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Monika 

Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radna Grażyna Stefańska, radny Krzysztof 

Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 1 głos – radny Arkadiusz Kościerski; 

„wstrzymuję się” – 4 głosy – radny Rafał Karpiński, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Beata Stępniewska. 

Nieobecna podczas sesji: radna Gabriela Polańska. 

 

Ad 9. 

Pan Krzysztof Skrobisz, przedstawiciel Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Miasta Żyrardowa. 

Radna Monika Rogowiecka-Lasota przedstawiła opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmiany Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Żyrardowa: 

„za” – 20 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, 

radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata 

Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Gabriela Polańska. 

 

Ad 10. 

Pani Anna Wasek, p.o. Dyrektora Wydziału Kultury i Promocji, przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie ustanowienia roku 2025 „Rokiem Filipa de Girarda”. Zgłosiła autopoprawkę do uzasadnienia 

związaną z doprecyzowaniem czasu, jaki minął od narodzin Filipa de Girarda. 

Radny Marcin Fibich przedstawił opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie ustanowienia roku 2025 „Rokiem Filipa de Girarda”. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustanowienia roku 2025 „Rokiem Filipa de Girarda”: 

„za” – 20 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, 

radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata 

Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Gabriela Polańska. 

 

Ad 11. 

Pani Anna Wasek, p.o. Dyrektora Wydziału Kultury i Promocji, przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerskiej pomiędzy Miastem Żyrardów a Miastem 

Lourmarin (Francja). 

Radny Marcin Fibich przedstawił opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 
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W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerskiej pomiędzy Miastem Żyrardów a Miastem 

Lourmarin (Francja). W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę  

20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerskiej 

pomiędzy Miastem Żyrardów a Miastem Lourmarin (Francja): 

„za” – 20 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, 

radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata 

Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Gabriela Polańska. 

 

Ad 12. 

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono wniosków ani zapytań. 

 

Ad 13. 

Radny Artur Pietrus zgłosił zapytanie odnośnie do aktualności umów partnerskich z miastami 

partnerskimi. 

 

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos przekazał zaproszenie na jubileusz Towarzystwa 

Przyjaciół Miasta Żyrardowa, podczas którego zostaną m.in. wręczone akty nadania tytułów 

„Honorowego Obywatela Miasta Żyrardowa” oraz „Zasłużonego dla Miasta Żyrardowa”. 

Mieszkaniec nawiązał do oceny prowadzenia gospodarki odpadami zrealizowanej przez 

podmiot zewnętrzny w ubiegłej kadencji, stwierdzając, że nie był to audyt tylko usługa doradcza. 

Orzekł, że najwyraźniej wyciągnięto właściwe wnioski. 

Mieszkaniec nawiązał do posiedzenia Komisji ds. Samorządów Mieszkańców RMŻ  

i poczynionych wówczas ustaleń w przedmiocie diet dla przewodniczących organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych miasta. Stwierdził, że w jego ocenie samorządy mieszkańców są lekceważone. 

Poruszył również temat opracowywania programu budowy i przebudowy dróg lokalnych, wyrażając 

nadzieję, że będzie to dokument pięcioletni. 

Radny Grzegorz Obłękowski wskazał, że w efekcie kilkukrotnych spotkań Komisji  

z przedstawicielami jednostek pomocniczych miasta zaproponowano znacząco zwiększoną stawkę diet. 

Dodał, że niebawem przedłożona zostanie szczegółowa propozycja, w związku z czym prosi  
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o niezarzucanie lekceważenia samorządów mieszkańców. Odniósł się również do planu budowy  

i przebudowy dróg. 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos poinformował o zorganizowanej z inicjatywy 

radnego Adama Sondki zbiórce na rzecz chorego dziecka z Żyrardowa. 

 

Ad 15. 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za udział w posiedzeniu. Obrady IX Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 17.21. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/a,116048,sesja-rady-miasta-zyrardowa-nr-ix-w-dniu-24-pazdziernika-2024-r.html 

 

Protokół sporządziła dnia 6 listopada 2024 r. Dorota Rdest 

https://www.bip.zyrardow.pl/a,116048,sesja-rady-miasta-zyrardowa-nr-ix-w-dniu-24-pazdziernika-2024-r.html

